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Verslag Algemene Vergadering (AV) NVN d.d. 15 april 2023 
 
Aanwezig van bestuur: Dick de Jonge, Jaap Boom, Micky Scharn, Marcel Persad, 
Peter Mensink, Janneke Bresser, Tamara van de Graaf 
Afwezig van bestuur: Marianne Nijnuis 
Aanwezig van kantoor: Marja Ho-dac, Petra Huizenga, Erwin van Asselt, Linda Giesen (ICT), Simone 
Zijlstra (verslag)  
 
 
Aantal aanmeldingen: 50 
Aantal deelnemers fysiek: 29 
Aantal deelnemers online: 6 
 
1.Welkom door de voorzitter 
Dick de Jonge opent de vergadering en stelt zich voor.  
 
Vaststellen agenda: In het ochtendgedeelte wordt een extra agendapunt toegevoegd. Janneke 
Bresser gaat iets vertellen over de Regionale Verenigingen (RNV’s).  
 
2.Verslag Algemene Vergadering NVN d.d. 26 november 2022 
Dick vraagt aan de vergadering of er vragen zijn over het verslag en of alles duidelijk is. Er zijn geen 
vragen. 
 
Het verslag is hiermee vastgesteld met dank aan Simone Zijlstra. 
 
3.Presentatie en bespreking jaarverslag en jaarrekening 2022, en bestuurszaken 
Presentatie komt op de website. 
 
Jaarrekening 2022 
Jaap Boom, penningmeester, neemt het woord over en stelt zich voor. Aan de hand van de 
presentatie wordt de jaarrekening 2022 toegelicht.  
 
Dick bedankt Jaap en vraagt of er vragen zijn over de jaarrekening 2022.  
Marja: Er zijn geen vragen binnen gekomen bij Marja via de mail, en ook bij het inloopspreekuur van 
11 april 2023 niet; er waren geen deelnemers.  
 
Dick vraagt de AV om instemming van de jaarrekening 2022 en om decharge voor het financieel 
beheer van de penningmeester en voor het financieel beleid van het bestuur. Wie is het niet eens is 
met de jaarrekening 2022? Iedereen is het er mee eens. 
 
De jaarrekening 2022 is goedgekeurd door de AV. 
 
De AV is akkoord met decharge voor het financieel beheer van de penningmeester en voor het 
financieel beleid van het bestuur.  
 
Jaarverslag 2022 
Dick: het is een interactief jaarverslag en op het verslag kan je doorklikken naar activiteiten die gedaan 
zijn in 2022 en noemt in het bijzonder de bijeenkomsten die door covid niet fysiek zijn gehouden, maar 
zijn vervangen door webinars.  
Zie ook de presentatie.  
 
Opmerking: Teruglopende ledenaantallen. Naast lid van de NVN ook lid van de patiëntenvereniging 
voor Diabetici. Ook zij hebben hetzelfde verhaal. En ook lid van een politieke partij en ook daar loopt 
het ledenaantal terug. Door de inflatie wordt geld anders besteed. 
Marja: Daar zijn wij ons van bewust en daarvoor hebben wij vorig jaar gezegd dat als dat zo is dan 
hebben wij daar een coulance regeling voor (1 jaar vrij van contributie). Maar de trend in het 
verenigingswezen is niet alleen het financiële stuk, maar ook een tijdsgeest. Voor de toekomst kijken 
we hoe wij leden aan ons kunnen binden. Dit heeft onze aandacht. Voor de komende 
bestuursvergadering zijn wij een stuk aan het voorbereiden hoe we dit kunnen aanpakken.  
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Marcel vraagt of het aantal vrijwilligers ook afneemt.  
Marja: Nee, de vrijwilligers zijn allemaal betrokken leden en na de oproep eerder dit jaar hebben  
nieuwe mensen zich aangemeld; dat is fijn. Wat wij ons wel moeten afvragen is of een vrijwilliger 
perse lid moet zijn; dit is ook iets om te bespreken in het bestuur. 
Per kwartaal maken wij een kwartaalplaat. De high lights kan je op de website per kwartaal inzien en 
het financiële verslag wordt hier nog aan toegevoegd. Dit wordt door Petra Huizenga gedaan. 
Petra: De kwartaalplaat wordt elk kwartaal verstuurd met de ledenpost.  
 
Dick vraagt de AV om akkoord. Is er iemand niet eens met het jaarverslag 2022? 
Niemand is het er niet mee eens.  
Het jaarverslag  is goedgekeurd. 
 
Dick bedankt Petra Huizenga hiervoor.  
 
Bestuurszaken:  
Dick: de bestuursverkiezingen behelzen het volgende:  
1: herbenoeming Dick de Jonge (voorzitter); 
2: benoemen van 2 nieuwe bestuursleden; 
3: Het afscheid van Micky Scharn als bestuurslid.  
 
Jaap neemt het woord over.  
Wij kennen Dick al een paar jaar en stelt namens de bestuur-collega’s voor om Dick te herkiezen voor 
een periode van 2 jaar. Jaap vraagt aan de AV of een stemming gewenst is → er is geen stemming 
gewenst. 
 
Jaap: Hiermee is bij acclamatie het voorzitterschap van Dick de Jonge bij het NVN-bestuur met 
terugwerkende kracht tot november 2022 verlengd. 
Dick bedankt de AV voor deze verlenging.  
 
Benoeming 2 nieuwe bestuursleden: 
Dick: Marcel Persad en Peter Mensink hebben de sollicitatieprocedure behandeld en bedankt hen 
voor hun werkzaamheden in deze. Het bestuur wil graag Jolanda Knorren en Douwe Hooijenga 
voordragen aan de AV als nieuwe bestuursleden en vraagt hen zich voor te stellen. 
 
Aan de hand van de presentatie stelt Jolanda Knorren zich voor.  
 
Dick: Is er iemand niet akkoord met de benoeming over Jolanda Knorren als bestuurslid NVN?  
Niemand is tegen.  
De AV is akkoord met de benoeming van Jolanda Knorren als lid van het NVN bestuur. 
 
Douwe Hooijenga stelt zich voor (zie ook de presentatie).  
 
Dick: Is er iemand niet akkoord met de benoeming over Douwe Hooijenga als bestuurslid NVN?  
Niemand is tegen.  
De AV is akkoord met de benoeming van Douwe Hooijenga als lid van het NVN bestuur. 
 
Dick heet de nieuwe bestuursleden van harte welkom. 
 
Afscheid Micky Scharn: 
Dick: Micky zit sinds 2017 in het bestuur van de NVN en heeft aangegeven dat zij niet gaat voor de 
laatste zittingsperiode van 2 jaar.  
Dick houdt een afscheidsspeech en bedankt Micky hartelijk voor haar inzet van de afgelopen jaren. 
 
Micky bedankt Dick voor de mooie woorden en het bestuur. Ze heeft het de afgelopen 6 jaar met heel 
veel plezier gedaan. En wenst het bestuur en de nieuwe bestuursleden veel succes toe.  
 
Extra agendapunt: 
Oproep RNV’s 1 + 1 is meer dan 2 
 
Janneke Bresser neemt het woord.  
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Dit project is vorig jaar opgestart en Marliek Coppens is projectleider.  
 
Doelen van dit project: als RNVs samen met de NVN uitproberen hoe we onze kerntaken duurzaam 
kunnen uitvoeren. 
Achtergrond: Er zijn 23 Regionale Verenigingen (RNV’s) waar een aantal op omvallen staan. Er 
komen weinig leden op bijeenkomsten: waar doen we het voor. Of we krijgen geen nieuwe 
bestuursleden, maar ook voor een aantal RNV’s geldt dat zij het contact kwijt zijn met hun ziekenhuis.  

 
Kerntaken RNV: 

- Lotgenotencontact 
- Informatievoorziening 
- Belangenbehartiging  

 
Janneke vraagt om feedback.  
 
Jeanie Koop vult aan: Voldoen we nog wel aan de behoefte? Waarom zien wij de mensen niet die 
geen lid zijn van de NVN of een RNV? Want dat zijn er ook nog behoorlijk wat..  RNV’s hebben maar 
een beperkt aantal leden maar in de regio’s zijn er vast meer mensen met een nierziekte. Ons doel 
moet niet zijn dat iedereen lid moet zijn van een vereniging, maar de kerntaken moeten we ‘kwijt’ en 
dat kan op een andere manier dan via een vereniging. Moeten we nog wel met leden werken? 
Janneke: We zijn aan het brainstormen en hebben veel ideeën voor de toekomst opgeschreven, maar 
die gaan wij niet uitvoeren zonder instemming van de andere RNV besturen.  
Marja: vanuit ZonMw is voor dit project subsidie verleend waarmee wij nieuwe vormen van activiteiten 
kunnen uitproberen. 
Dick: Blijf contact met ons zoeken en zoek contact met elkaar en ga met elkaar in gesprek.  
 
Naar aanleiding van het bovenstaande vindt er een gesprek plaats.  
 
Jaap vraagt nog de aandacht voor de  gezamenlijke statuten m.b.t. de WBTR. 14 RNV’s hebben 
gereageerd en 11 niet. 
 
Dick bedankt Janneke en vraagt haar ons op de hoogte houden en is benieuwd wat dit gaat     
opleveren. En wenst de werkgroep alle succes toe.     
 
Lunchpauze 
 
Middaggedeelte 
Presentatie thema’s door Tom en Wouter en Martijn en Mariette. 
Presentatie Samen op Koers door Marja 
Presentatie terugkoppeling ledenraadpleging door Petra Huizenga 
 
Plenaire terugkoppeling en actiepunten vanuit de discussietafels. 
Per groep worden de uitkomsten teruggekoppeld aan de AV. Deze terugkoppeling wordt met de 
Ledenpost gedeeld met de leden.  
 
Dick neemt het woord over.  
Er zijn goede ideeën geopperd vanmiddag. 
 
Dick bedankt de sprekers voor hun verhaal vanmiddag en hoopt dat wij van Petra het vervolg kunnen 
horen.  
Nogmaals van harte welkom voor de twee nieuwe bestuursleden Jolanda en Douwe en bedankt Micky 
voor haar inzet in het bestuur en van vanmiddag.  
 
Dick bedankt iedereen voor zijn/haar input en aanwezigheid op kantoor en thuis en sluit de 
vergadering.  
 
 


